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Alen Juričić 20. prosinca 2022.

ŽENSKA KOŠARKA U SRCU RAVNIH KOTARA
zadar.tv/2022/12/20/zenska-kosarka-u-srcu-ravnih-kotara/

Kako je u progonstvu dorastao jedan naraštaj škabrnjskih mladića koji su trenirali košarku
po raznim zadarskim košarkaškim klubovima, primjerice Košarkaški klub Zadar,
Košarkaški klub Borik, Košarkaški klub Jazine i drugi, nakon povratka u Škabrnju
potaknuto je osnivanje Košarkaškog kluba Škabrnja. Košarkaški klub Škabrnja od svog
osnutka do danas natječe se samo u Ljetnoj košarkaškoj ligi i do sada je postigao niz
izvrsnih rezultata. U sklopu Košarkaškog kluba Škabrnja djeluje i Ženski košarkaški klub
Škabrnja. Trener i voditelj KK Škabrnja je Božo Škara, a prije njega nekadašnja igračica
ŽKK Zadar, Blaženka Tadić.

Istražujući Zadarsku županiju i sportske klubove i udruge, naše sportske putositnice
odvele su nas u Ravne kotare, točnije u Škabrnju. Razlog našeg odlaska u Škabrnju je
Ženski košarkaški klub Škabrnja koji pod vodstvom trenera Bože Škare, djeluje dugi niz
godina pa smo s trenerom Božom odlučili napraviti reportažu.

Sama općina Škabrnja smještena je u središtu Ravnih kotara, 15-ak kilometara
jugoistočno od Zadra. Općina Škabrnja obuhvaća naselja Škabrnja i Prkos. Obuhvaća
prostor od 22,93 kvadratnih kilometara, što je oko 0,6% površine Zadarske županije.
Klima: suha i topla ljeta, blage i vlažne zime. Škabrnja se dijeli na dva naselja: Prkos i
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Škabrnju te na više malih zaseoka.
Mjesto Škabrnja dobilo je ime po škalju, škaljevitoj brnjici – brnji, škaljevitom usponu pa
otud i naziv Škabrnja. Prvi put naziv Škabrnja u službenim dokumentima spominje
Zadarski bilježnik Simon Damiani. On u svojstvu javnog bilježnika posreduje u sklapanju
ugovora o prodaji zemlje između prodavatelja Jurja Markovića zvanog Pavičić od
plemena Šubić, i kupca zemljišta Ljupka Draganca plemića iz Zadra. Zemlja se nalazi,
kaže on: u selu Kamenjane uz crkvu Sv. Luke kod gaja Škabrnje. Kamenjani se prvi put
spominju 1070. god, a posljednji put 1700. god. U povijesti Kamenjana spominje se crkva
sv. Marije, nekoć crkva sv. Jurja koja je bila u vlasništvu hrv. kraljeva.
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osnutka do danas natječe se samo u Ljetnoj košarkaškoj ligi i do sada je postigao niz
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ŽKK Škabrnja u srcu Ravnih kotara djeluje dugi niz godina. Koja Vam je misao vodilja, što
vas tjera naprijed?

Kao prvo, tjera me ljubav prema košarci. Davne 2003. godine osnovana je škola košarke,
a 2000. godine Kk Škabrnja. Najtrofejniji županijski klub, a i košarka je bila sve u ono
vrijeme.
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Koje sve uzraste imate, koliko imate članova, gdje se natječete?

Danas škola košarke broji 40-ak polaznika, a i veseli me činjenica što imamo curu iz
Benkovca, a također imamo polaznike i iz Biljana Donjih i Zemunika. Naš najveći problem
je što nemamo adekvatnu dvoranu za nešto ozbiljnije. Mi svake godine igramo
Dalmatinsku ligu od Zadra do Dubrovnika, ali svoje domaće utakmice igramo na Višnjiku,
tako da roditelji, a pogotovo publika, ne dolaze na utakmice. Sve u svemu, isto sam
zadovoljan.

Koliko vas podržava lokalna zajednica, ali i općina?

-Lokalna uprava stvarno ima osjećaj za košarku. Imamo svoj proračun kao i svaka
udruga. Imamo i svoje sponzore koji svake godine pomognu za neka događanja.
Međutim, što sam gore naveo, nažalost, dok ne dobijemo pravu dvoranu, ovo ipak ostaje
na tragu amaterizma.

Bili ste aktivni igrač, a ni sada ne mirujete. I sad uz treniranje mladih imate vremena i za
igranje. Svi još uvijek pamte kad su Jazine 2019. godine osvojile Masters, a pod vašom
dirigentskom palicom kao kapetan.

-Da, iako godine više ne idu u prilog, što se kaže, srce je uvijek jače.. Dugogodišnji sam
član veterana Jazina gdje smo osvojili sve što se osvojiti dalo, a posebno veseli taj
Masters u Zadru gdje smo mi imali super ekipu pa i bivšeg Nba igrača, a posebno je bilo
podignuti pehar u svome gradu na tako jakom turniru.
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Kakvi su vam planovi za budućnost, vaši osobni, ali i planovi sa ŽKK Škabrnja?

-Planovi su uvijek isti. Ženska košarka je nažalost u lošem stanju, pogotovo u Zadru. Ne
ulaže se ništa. Svi očekuju da djeca sama dođu, a ta vremena odavno su prošla. Mi smo
potpisali ove godine suradnju sa Zkk Zadar plus, iskreno vjerujemo na obostranu korist.
Neki rezultati te suradnje se već vide i nadamo se da će potrajati. Cilj mi je podignuti broj
djece. Kub je prošle godine zaposlio trenericu Petru Pavičić. Ove godine smo otvorili i
malu školicu za najmanje od 3 do 6 godina, tako da sve radimo da košarka doslovno živi.
Fale nam rezultati KK Zadar, a pogotovo naše reprezentacije u smislu zaljubljivanja djece
u košarku, jer nažalost na televiziji nogomet, rukomet i vaterpolo su odavno ispred nas.

„Planovi su uvijek isti. Ženska košarka je nažalost u lošem stanju, pogotovo u Zadru. Ne
ulaže se ništa. Svi očekuju da djeca sama dođu, a ta vremena odavno su prošla. Mi smo
potpisali ove godine suradnju sa Zkk Zadar plus, iskreno vjerujemo na obostranu korist.
Neki rezultati te suradnje se već vide i nadamo se da će potrajati.“ – Božo Škara

„Lokalna uprava stvarno ima osjećaj za košarku. Imamo svoj proračun kao i svaka
udruga. Imamo i svoje sponzore koji svake godine pomognu za neka događanja.
Međutim, što sam gore naveo, nažalost, dok ne dobijemo pravu dvoranu, ovo ipak ostaje
na tragu amaterizma.“ – Božo Škara

Tekst je objavljen u sklopu projekta poticanja novinarske izvrsnosti Agencije za
elektroničke medije


